

Headline	AsiaFlux 2022 bakal himpulkan 160 saintis dunia		
MediaTitle	Utusan Sarawak		
Date	19 Sep 2022	Color	Black/white
Section	TEMPATAN	Circulation	37,981
Page No	9	Readership	113,943
Language	Malay	ArticleSize	280 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 1,666
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 4,998



AsiaFlux 2022 bakal himpulkan 160 saintis dunia

KUCHING: Persidangan AsiaFlux 2022 yang akan diadakan pada 20 hingga 22 September di Institut Penyelidikan Gambut Tropika Sarawak (TROPI) bakal menyaksikan penyertaan 160 saintis dari pelbagai bidang kepakaran dari pelbagai bahagian dunia.

Para saintis masing-masing akan membentangkan topik mereka sama ada melalui pembentangan lisan atau poster.

Secara keseluruhan, lebih 250 perwakilan dijangka hadir sepanjang persidangan itu.

Seramai 12 penceramah

utama persidangan itu yang akan dihadiri, oleh Timbalan Menteri Perancangan Bandar, Pentadbiran Tanah dan Alam Sekitar Datu Len Talif Saleh, Profesor emeritus Universiti Hokkaido Dr. Ryusuke Hatano, Penolong Jabatan Bumi dan Sains Alam Sekitar Universiti Illinois Chicago Profesor Dr. Gavin McNicol, Institut Ekologi dan Sains Bumi, UT, Estonia Geografi Fizikal dan Ekologi Landskap Profesor Dr. Ulo Mander, Universiti Wisconsin Jabatan Kejuruteraan Sistem Biologi Profesor Bersekutu Dr.

Paul Stoy, Makmal Fizik Ekologi dan Persekitaran di Fakulti Penyelidikan Pertanian, dan Profesor Dr. Takashi Hirano Universiti Hokkaido.

Selain itu, penceramah utama Jabatan Geografi dan Pengurusan Alam Sekitar Universiti Waterloo dan Pengerusi Penyelidikan Kanada Tahap II dalam Ekosistem dan Iklim Profesor Dr. Maria Strack dan ramai lagi.

Sesi pengenalan di TROPI akan diadakan untuk perwakilan pada Isnin dan dihadiri oleh Men-

teri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan Bakat Datuk Roland Sagah Wee Inn.

Sementara itu, Malam Gala Gambut juga akan diadakan pada 20 September dan turut dihadiri oleh Premier Sarawak Datuk Patinggi Tan Sri Abang Johari Tun Openg pada 7.30 malam.

Malam gala itu dijangka menarik lebih 500 perwakilan.

Persidangan AsiaFlux 2022 dianjurkan bersama oleh TROPI, Persatuan Gambut Malaysia (MPS), dan Jawatankuasa Pemandu Sains AsiaFlux, de-

ngan kerjasama Institut Kebangsaan bagi Kajian Alam Sekitar, Jepun; Universiti Hokkaido, Lembaga Minyak Sawit Malaysia (MPOB); Institut Penyelidikan Perhutanan Malaysia (FRIM); dan Institut Penyelidikan dan Kemajuan Pertanian Malaysia (MARDI).

Persidangan itu turut disokong oleh Biro Konvensyen Sarawak.

Untuk pertanyaan lanjut mengenai persidangan itu, layari laman web AsiaFlux 2022 di <https://www.asiaflux2022.com/>